



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

更正

關於2011年11月25日公布的香港知識產權公報：

分項“接納註冊(全文本)”，類別16-20，第59頁，商標註冊申請編號 301488862AB 的聲稱具有優先權的日期，優先權申請編號，及優先權申請的國家、地區、地方應分別為“05-06-2009”，“77753595”，“UNITED STATES”。

關於2012年03月09日公布的香港知識產權公報：

分項“接納註冊(全文本)”，類別21-25，第98頁，類別31-35，第133頁，商標註冊申請編號 302078370 的第35類的服務說明“all included in Class 42”應為“all included in Class 35”。

關於2012年03月16日公布的香港知識產權公報：

分項“接納註冊(全本文)”，類別31-35，第29頁，商標註冊申請編號 302049408 的卸棄詳情應為“Registration of this Trade Mark shall give no right to the exclusive use of the Japanese characters “しゃぶしゃぶ専門店””。

分項“接納註冊(全本文)”，類別31-35，第30頁，商標註冊申請編號 302049417 的卸棄詳情應為“N/A”。

關於2012年04月27日公布的香港知識產權公報：

分項“註冊商標的貨品／服務說明重新分類”，第38-39頁，有關商標註冊編號 200400975 及 2004B01882 的記項應不予理會。

關於2012年05月18日公布的香港知識產權公報：

分項“接納註冊(全文本)”，類別6-10，第45頁及第107頁，類別41-45，第36頁，商標註冊申請編號 301975988 的優先權申請編號應為“2570207”。

ERRATA

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 25 November, 2011:

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 16-20, on page 59, the Date of Priority Claimed, the Priority Application No., and the Country, Territory, Area of Priority Application of Trade Mark Application No. 301488862AB should read “05-06-2009”, “77753595” and “UNITED STATES” respectively.

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 09 March, 2012:

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 21-25, on page 98, Class 31-35, on page 133, the specification “all included in Class 42” in Class 35 of Trade Mark Application No. 302078370 should read “all included in Class 35”.

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 16 March, 2012:

Under the section “Acceptance for registration (Full Version)”, Class 31-35, on page 29, the disclaimer of Trade Mark Application No. 302049408 should read “Registration of this Trade Mark shall give no right to the exclusive use of the Japanese characters “しゃぶしゃぶ専門店””.

Under the section “Acceptance for registration (Full Version)”, Class 31-35, on page 30, the disclaimer of Trade Mark Application No. 302049417 should read “N/A”.

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 27 April, 2012:

Under the section “Reclassification of Specification of Goods or Services of Registered Trade Mark(s)”, on pages 38-39, the entries in relation to Trade Mark Nos. 200400975 and 2004B01882 should be disregarded.

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 18 May, 2012:

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 6-10, on pages 45 and 107, Class 41-45, on page 36, the Priority Application No. of Trade Mark Application No. 301975988 should read “2570207” .